

口腔生物研究所博士班

112 學年度

最低修業年限	2
應修學分數	18
逕博應修學分數	30 (含碩、博士班學分)
應修(應選)課程及符合畢業資格之修課相關規定	<ol style="list-style-type: none"> 1.必修科目：學術研究倫理、性別平等教育線上課程。 2.必選科目：口腔生物學專題討論(四學分)、本所所開授之科目，至少修畢四個學分。 3.須完成研究生論文。 4.選課、加退選課悉依本校學則及相關規定辦理。 5.適用 111 學年度(含)以後入學之所有學生。
備註	

Institute of Oral Biology (Ph. D. Program)

Academic Year 2023-2024

Mini. Term of Study	2
Minimum Credits	18
Minimum Credits for Direct-Entrance Ph.D.	30 (Credits for master and doctoral programs)
Curriculum Regulations and	<ol style="list-style-type: none"> 1.Compulsory subject : Research Ethics 、Gender Equity Education Online Course. 2.Required elective subject : Seminars in Oral Biology (PhD, 4 credits) 、Required minimal 4 credits are from the Institute. 3.Postgraduate thesis is required for graduation. 4.Any other outstanding issues will be handled by relevant regulations. 5.Applicable to all students enrolled after the 111 academic year (inclusive).